

Conflict Minerals 3TG

2025-06-04

Erklärung

Basierend auf dem Dodd-Frank Wall Street Reform and Consumer Protection Act, Section 1502

Konfliktmineralien sind: **Zinn, Tantal, Wolfram und Gold**

STRAUB Werke AG bezieht ausschliesslich Produkte von namhaften Lieferanten. Nach aktuellem Wissensstand und gemäss vorliegenden Lieferanten-Deklarationen setzen unsere Lieferanten keine Konfliktmaterialien mit Ursprung in der Republik Kongo (DRC) und der angrenzenden Länder Angola, Burundi, Zentralafrikanische Republik, Ruanda, Südlicher Sudan, Tansania, Uganda und Sambia ein. Für den Ursprung der Materialien, welche unsere Lieferanten verwenden, können wir jedoch keine Gewähr übernehmen.

Declaration

Based on the Dodd-Frank Wall Street Reform and Consumer Protection Act, Section 1502

Conflict Minerals are: **Tin, Tantalum, Tungsten and Gold**

STRAUB Werke AG only purchases products from renowned suppliers. According to the current state of knowledge and in accordance with the available supplier declarations, our suppliers do not use conflict materials originating in the Republic of Congo (DRC) and the neighboring countries Angola, Burundi, Central African Republic, Rwanda, Southern Sudan, Tanzania, Uganda and Zambia. However, we cannot guarantee the origin of the materials used by our suppliers.

STRAUB Werke AG



Davor Atanaskovic
HSE & Supply Chain Officer



Peter Kordsog
Country Manager & Commercial Director